
Reactie curatoren MC Slotervaart  

op rapport Onderzoeksraad voor  

Veiligheid d.d. 19 december 2019. 
 

 

Na de publicatie en lezing van het rapport van de OVV hierbij de reactie van de curatoren Marlous de 

Groot en Marc van Zanten in het faillissement van MCSlotervaart: 

  

'De Onderzoeksraad voor Veiligheid heeft een gedegen rapport afgeleverd.  

Hierin is zichtbaar met welke worsteling alle betrokken partijen te maken hadden in de dagen na het 

faillissement. Daar waar de OVV stelt dat een faillissement van een ziekenhuis tot op zekere hoogte een 

geplande gebeurtenis zou moeten zijn, werden wij als curatoren geconfronteerd met een afbouwscenario 

dat nog niet voldoende was voorbereid. Met alle gevolgen van dien, zoals de OVV beschrijft. Dit is een 

keuze geweest, die in de toekomst nooit meer gemaakt mag worden. Een dergelijk snelle sluiting van 

een ziekenhuis zonder dat aan het ziekenhuis de (financiële) ruimte wordt geboden een plan voor afbouw 

en overdracht te maken, mag nooit meer plaatsvinden. Patiëntveiligheid moet prioriteit hebben, ook als 

daar negatieve financiële consequenties aan verbonden zijn. Curatoren hebben hun rol daarom ook 

bewust ruimer opgevat en gedurende de eerste weken voornamelijk de belangen van de 

patiënt(veiligheid) gediend in plaats van uitsluitend de financiële belangen van de schuldeisers. De 

Onderzoeksraad voor Veiligheid heeft geconstateerd dat er geen ernstige ongevallen bekend zijn als 

gevolg van de ziekenhuisfaillissementen. Het ziekenhuispersoneel dat zich ook na faillissement, in een 

zeer onzekere periode, is blijven inzetten voor de patiënten van MC Slotervaart, heeft dit weten te 

voorkomen, waarvoor wij als curatoren groot respect hebben. Laat deze faillissementen een les zijn voor 

de toekomst.’ 

 


